

Protokoll - KAS ordinarie styrelsemöte 250610

Närvarande: Gustaf Cronqvist, Markus Hagelvik, Tommy Eliasson, Lina Didriksson, Johan Isaksson, Marie Johansson, Erik Elmqvist, Jonas Everlund, Eva Crona, Fredrik Helgesson.

1. Mötets öppnande

Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för mötet.

3. Val av justerare

Lina Didriksson valdes till justerare.

4. Godkännande av dagordning

Godkände med tillägg under punkt 11 – ”Fråga om inköp av fordon tillsammans med KIF” samt punkt ”Intern chattgrupp KAS”.

5. Genomgång av tidigare protokoll

Mötet gick igenom protokoll från 250513 och godkände dessa utan tillägg.

6. Ekonomisk rapportering

Skatteverket har godkänt momsregistreringen. Deklaration är gjord och utförd.

7. Byggnad i närheten av SUV 51

Inget nytt att rapportera – Markus ligger på kommunen ytterligare.

8. Fråga från ÖÖ kommun: Båtplats för Ulla-Bella Hemtjänstbåten

Kas har fått en förfrågan av Öckerö kommun om att etablera en fast båtplats på Kalvsund för ÖRABs hemtjänstbåt Ulla-Bella. Mötet diskuterade om en av gästhamnsplatserna kan användas till detta – och planerar vända frågan till kommunen om en av dessa platser kan passa och en möjlig kostnad för detta.

Erik tar frågan vidare till kommunen.

9. Inför besök av KSO

Kas planerar bjuda in kommunstyrelsens ordförande Jan Utbult (KD) till ett möte – för att hålla en frågestund med honom och möjligen nyligen tillträdde kommundirektör – Malin Tisell någon gång under hösten. Mötet diskuterade frågor att ta upp vid ett sådant tillfälle.

Vi beslutade att Tommy tar på sig att påbörja en lista med frågor – och övriga styrelsen mailar funderingar frågor till honom inför styrelsemötet i Augusti – och så planerar vi bjuda in Jan Utbult (+fler) till styrelsemötet i September.

10. Arbetsgrupper

a. Hamngruppen

Mötet diskuterade frågan om obetalda avgifter och fakturor då det finns obetalda fakturor från hyresgäster som sträcker sig tillbaka till tjänster för 2024.

Mötet diskuterade även frågan om hamnen, hamngruppen och hur vi ska gå vidare med den frågan – efter att ämnet tagits upp på stämman. Båda frågorna gick in i varandra och bör hanteras tillsammans.

Vi beslutade att ta ett extramöte för att i styrelsen diskutera enkom frågan om hamnen och punkter som rör den vidare i styrelsen – med syftet att nå en arbetsbeskrivning och tydligare regelverk för arbete i hamnen och hamngruppen.

b. Kollektivtrafik och fraktfärja

Tommy redogjorde för den kommunikation KAS haft med kommunen angående situationen med ombyggnationen av färjeläget och att detta arbete blev försenat med extremt kort varsel.

KAS arbetar för att få till konstruktiva lösningar med kommunen – framför allt kring våra problem med att få möjlighet att slänga skräp samt få hit hantverkare och/eller större transporter.

Detta arbete fortsätter löpande.

c. Kommunala vägar

Inget nytt att rapportera.

d. Snöröjning

Solen skiner och vädret är ljuvt.

e. Parkering och p-platser på Framnäs.

Elladningsplatserna – anmälan utskickade från kommunen. Tilldelning ska ske efter styrelsemötet ägt rum.

Kas har identifierat ett problem då första löftet från kommunen var ett rörligt pris baserat på spotpris + 49 öre. Detta ändrades när beskeden kom i brevlådorna och landade då på ett fast pris på 2,50 kr. Enligt en kalkyl från Markus innebär det en ökning på 5000-6000kr per elbilsanvändare som kör ca 1500 mil om året. Eftersom detta kommunicerats dåligt tar på nytt upp diskussionen med kommunen för att hitta en lösning och/eller tydligare förklaring.

Vi jobbar på kommunen – Markus tar diskussionen vidare.

f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet.

Utbildning påbörjad för hantering av nödvattenbrunnar – en del av beredskapen på ön vid krig eller kris. Storövning har ägt rum på Kalvsund tillsammans med RTJ från Björkö och Öckerö.

g. Kommunikation och dialog – Öckerö kommun

Inget nytt att diskutera.

11. Övriga frågor

Fråga om inköp av fordon tillsammans KIF.

Pelle Karlsson har skickat fråga om att köpa gemensamt fordon. Mötet diskuterade frågan och är tveksam till nyttan för KAS, i alla fall kring argumenten till varför det är en nytta för oss.

Intern chattgrupp KAS.

Mötet diskuterade behov av en intern chattgrupp. Svårt att synka så alla har en och samma app, eller liknande, så vi fortsätter att använda mail för att nå hela gruppen med information när det behövs.

12. Information för publicering (Hemsida/FB)

Protokoll samt uppdatering av vissa underflikar på kalvsund.nu som innehåller felaktig information

13. Nästa styrelsemöte

Onsdag 20 augusti, Utsikten, Såsen, kl 19.

Mötesdatum verksamhetsåret 2025–2026

Tisdag 10 juni, Onsdag 20 augusti, tisdag 16 september, tisdag 14 oktober, tisdag 11 november, tisdag 9 december, tisdag 20 januari, tisdag 17 februari, tisdag 17 mars, förslag årsstämma söndag 22 mars. Möten sker i Utsikten med start kl. 19.

14. Mötets avslutande

Fredrik Helgesson, sekreterare

Johan Isaksson, ordförande

Lina Didriksson, justerare